Gulf International Chemicals SAGG

P.O. Box 132, Postal Code 124, Sultanate of Oman Tel.: (+968) 24446800 Fax: (+968) 24446808

E-mail: info@gicoman.com



شركة الخليج الدولية للكيماويات ش.م.ع.ع.

ص.ب : ۱۳۲، الرمز البريدي : ۱۲۵ الرسيل، سلطنة عُمان هاتف : ۲٤٤٤٦٨٠٠ (۹٦۸) فاكس : ۲٤٤٤٦٨٠٨ (۹٦۸+) البريد الإلكتروني : info@gicoman.com

Subject: Major decisions taken at board meeting dated 4/5/2024

We are pleased to disclose the major decisions taken by the Board of Directors of the company in their meeting held on 4^{th} May 2024:

- 1- The Board of Directors approved the group's unaudited financial statements for the first quarter, which ended on 31 March 2024.
- 2- At the request of some shareholders, the Board of Directors decided to call for a general assembly of the company to discuss the distribution of cash dividends to all shareholders at the rate of 3.4 baisas per share for the financial year ended on 31/12/2023. The announcement and invitation to this General Assembly will be made within three weeks and as per the procedures followed in this regard.

الموضوع: أهم القرارات التي إتخذها مجلس إدارة الشركة في إجتماعه بتاريخ 2024/5/4

نود الإفصاح عن أهم القرارات التي إتخذها مجلس إدارة الشركة في إجتماعه المنعقد بتاريخ 4 مايو 2024:

1- إعتمد مجلس الإداره البيانات المالية غير المدققه للمجموعه للربع الأول الذي انتهى بتاريخ 2024/3/31.

2- بناء على طلب بعض المساهمين، قرر مجلس الإدارة الدعوة لانعقاد جمعية عامة للشركة وذلك لمناقشة توزيع أرباح نقدية على جميع المساهمين بواقع 3,4 بيسة لكل سهم وذلك عن السنة المالية المنتهية في 2023/12/31. هذا وسوف يتم الاعلان والدعوة لهذه الجمعية العامة خلال ثلاث اسابيع وعلى حسب الاجراءات المتبعة بهذا الخصوص.

